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Geachte gemeente raad,
 
Met verbijstering heb ik  de voorgenomen wijzigingen in de inzameling van het restafval gelezen.
Los van he feit dat al in diverse plaatsen is gebleken dat dit niet werkt.
En ik  van mening ben dat vooral winst is te halen bij de bron ( de verpakkingsindustrie),
Voel ik mij als alleenstaande dubbel gedupeerd.
Met weinig of geen mogelijkheid om een enorme kosten stijging te voorkomen.
 
Hoe is het in deze tijd mogelijk dat  jullie voornemens zijn dat een meerpersoonshuishouden een
korting op het algemene tarief krijgt van 45,40 per jaar ( ruim 26 vuilniszakken) en een
alleenstaande slechts 3,10 euro
( nog geen 2 vuilniszakken ! per jaar).
Als alleenstaande wordt je zo wie zo al zwaarder belast, betaal je meer en krijg je minder.
In deze tijd een achterhaald systeem en waardoor ik met toenemende mate  mij gediscrimineerd
voel inzake mijn burgerlijke status.
Inmiddels heb ik daar ook melding van gemaakt bij het discriminatiepunt.
 
Wat wil de gemeente nu, moet ik  mijn restafval opslaan in de schuur (totdat  de GGD actie moet
ondernemen) of ergens ongeoorloofd weggooien?
Hoe bedenken jullie het?
Ik hoop dat jullie te plannen herzien of dusdanig aanpassen dat de lasten evenredig worden
verdeeld.

Een reëel aantal stortingen in het basis tarief met een toeslag als je er boven zit en een korting
als je minder aanbiedt zou mijn inziens beter werken.
Rekening houdend met de gezinssamenstelling zodat je er ook wel aan kan voldoen.
Want zolang de verpakkingsindustrie niet verandert heb je niet zo heel veel keus.
Laten we wel wezen het lijkt mij niet dat gemeente wil dat wij alleenstaanden onze vuilniszakken
een 0,5 jaar buiten laten staan.
Anders zou ik graag van u vernemen bij welk raadslid ik mijn afval dan zolang mag zetten.

Daarnaast vind ik het plan om luiers en incontinentie materiaal apart in te zamelen ook nog wel
iets… het lijkt mij niet prettig dat  als je last hebt van incontinentie,  je voor het oog van de
wereld je zakje met materiaal moet wegbrengen naar een verzamelpunt. 
Ik ben benieuwd hoe jullie dat willen aanpakken.
Want zoals het er nu staat erg stigmatiserend.
 
Nb en als we dan toch bezig zijn zal het een mooi streven zijn als Zwolle als eerste gemeente er
zorg voor kan dragen  en garanderen dat ons plastic niet in Verwegistan opduikt maar netjes in
Nederland daadwerkelijk wordt gerecycled.
 
Ik hoop en verwacht dat de raad zich nogmaals buigt over deze voornemens en met een beter
en eerlijker plan komt.



Met vriendelijke groet,

 
 
 
 
 
Verzonden vanuit Mail voor Windows
 




